
 
 
 
 
 
 

Forbundstinget 2022 
 

 
 

Protokoll 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 

 
 

Norges Orienteringsforbund 
 

Gardermoen 26.-27. mars 2022 
 
 
 
 
 
 
  



2 
 

Åpning 
 
Forbundspresident Astrid Waaler Kaas åpnet Norges Orienteringsforbunds 40. ting og 
ønsket alle delegater og gjester velkommen. 

Presidenten hilste spesielt til tidligere presidenter som gjestet tinget.  
 
Presidenten la vekt på de utfordringer vi har foran oss med tanke på å «tilbakerekruttere» til 
idretten etter flere år med pandemi, og ønsket alle lykke til i arbeidet. Presidenten håper på 
økt deltakelse bl.a. i forbindelse med Hovedløpet/OLL, Tur-O, Stolpejakt og profilering av 
eliteutøvere. Det er også gledelig at Skoda har kommet med som NOFs hovedsponsor. 
 
Erik Unaas hilste forbundstinget på vegne av Idrettsstyret. Han fremhevet tre oppgaver som 
forbundstinget har, som det øverste organ i Norsk Orientering:  

1. Legge rammer for kommende tingperiode gjennom strategi og langtidsbudsjett. 
2. Behandle og vedta lover og innkomne forslag. 
3. Velge nytt styre og delegater.  

 
Unaas takket NOF særskilt for godt arbeid knyttet til kjønnsbalanse i idrettens organer. NOF 
slår godt ut på alle 4 innsatsområder i «Idretten vil». Godt å se at vi har fokus på paraidretten 
og har sterke, inkluderende klubbmiljøer. Unaas fremhevet også viktigheten av at idretten 
klarer å rekruttere medlemmer med minoritetsbakgrunn, samt at det for Norsk Orientering vil 
være avgjørende å jobbe for god synliggjøring av o-idretten.  

På vegne av Idrettsstyret gratulerte Unaas med strålende resultater for toppidretten, både 
sommer og vinter. Unaas takket alle tillitsvalgte for jobben de gjør for idretten, gratulerte med 
Skoda som ny hovedsponsor og ønsket alle et godt forbundsting. Unaas takket avtroppende 
president for hennes innsats for utvikling av idretten vår gjennom blomsteroverrekkelse. 
 
Roar Bogerud hilste til forbundstinget på vegne av Viken idrettskrets. Han vektla hvilke 
muligheter vi har med en idrett som er inkludert i skolens læreplaner. Viken idrettskrets har 
valgt å ha fokus på bærekraft og folkehelse, Bogerud trakk frem det unike ved o-sporten som 
en aktivitet som involverer hele familien og at orientering kan betegnes som en livslang idrett.  
 
President Astrid Waaler Kaas holdt en minnetale for sentrale personer i o-miljøet som har 
gått bort i siste tingperiode: Kåre Holt Hansen, Bjørn Berntsen, Håvard Tveite, Kari Osmoen 
og Bernt Olaf Myrvold.  
 
Bernt O Myrvold ble tildelt Silvas ærespris post mortem for sitt omfattende arbeid for Norsk 
Orientering. 
 
 
Sak 1 Opprop og godkjenning av fullmakter 
 
Representanter med stemmerett 

1. Astrid Waaler Kaas   Forbundsstyret, president 
2. Leif Størmer    Forbundsstyret 
3. Hanne Staff    Forbundsstyret 
4. Anna Sofie Hoff   Forbundsstyret   
5. Ingrid Okkenhaug   Forbundsstyret 
6. Maren Jansson Haverstad               Forbundsstyret 
7. Elsie Brenne    Østfold 
8. Jan Løken Johannessen  Østfold 
9. Yngve Mobråthen      Vestfold og Telemark 
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10. Rita Raastad    Vestfold og Telemark 
11. Espen Raastad   Vestfold og Telemark 
12. Anne-Kari Bakkland                Troms    kun lørdag 
13. Axel Juell Theisen    Troms 
14. Harald Storrønning             Sør-Trøndelag 
15. Camilla Öhman   Sør-Trøndelag 
16. Christian Frøyd   Sogn og Fjordane 
17. Rune Christiansen   Rogaland 
18. Vibeke Lamark   Rogaland 
19. Sveinung Svebestad             Rogaland 
20. Kurt Ove Melbye   Nord-Trøndelag 
21. Kenneth Viken   Nordland 
22. Henning Osnes Teigene  Møre og Romsdal 
23. Anders Hauger   Innlandet 
24. Tone Bleken Rud    Innlandet 
25. Øyvind Steinbekken             Innlandet 
26. Ove Drange    Hordaland 
27. Kristin Tørum    Finnmark 
28. Andreas Foss Westgaard  Finnmark 
29. Ingemar Jansson Haverstad            Buskerud 
30. Kari Strande    Buskerud 
31. Linda Verde    Buskerud     
32. Håvard Hågard   Buskerud 
33. Grethe Berntsen   Akershus og Oslo 
34. Per Fosser    Akershus og Oslo 
35. Petter Fure    Akershus og Oslo 
36. Anne Margrethe Hammer  Akershus og Oslo 
37. Nora Holst Skauen   Akershus og Oslo  kun lørdag  
38. Terje Linløkken                Akershus og Oslo 
39. Ivar Maalen    Akershus og Oslo 
40. Ingeborg Ellegaard Melby             Akershus og Oslo                  forfall 
41. Martin Veastad     Akershus og Oslo             kun søndag  
42. Terje Urfjell    Agder 

 
 
Representanter med talerett 
      71. Øystein Hildeskor              Generalsekretær 
      72. Sondre Gullord              Valgkomitéen 
      73. Knut Edvard Helland   Kontrollkomiteen 
   74. Torgeir Strand                 Kontrollkomiteen 
      75. Erik Unaas              NIF - idrettsstyret  kun lørdag 
 
Observatører og gjester 

Helge Gert Simonsen   Tidligere president 
Jørgen Holmboe     Tidligere president  kun lørdag 
Roar Bogerud    Viken idrettskrets  kun lørdag 
Einar Tommelstad   Tingdirigent 
Elin Sjødin Drange    Tingdirigent 
Ivar Haugen    Administrasjonen 
Stein Blomseth    Administrasjonen 
Jan Arild Johnsen    Administrasjonen 
Lene Kinneberg    Administrasjonen 
Henning Bratland Carlsen  Administrasjonen 
Ninni Tornøe Jonsson   Administrasjonen 
Jörgen Mårtensson   Administrasjonen 
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Tinget besto av 41 delegater med stemmerett.  
Det var ved oppropet 40 stemmeberettigete i salen. 
 
Vedtak: 
Fullmakter ble enstemmig godkjent. 
 
 
Sak 2 Valg av tingets funksjonærer 
 
2 dirigenter: 
Einar Tommelstad, Nydalens Skiklubb 
Elin Sjødin Drange, Varegg 

2 protokollførere:    
Stein Blomseth, Administrasjonen 
Henning Bratland Carlsen, Administrasjonen 

2 representanter til å underskrive protokollen: 
Linda Verde  
Christian Frøyd 

Redaksjonskomité bestående av 3 medlemmer: 
Linda Verde, IF Sturla 
Ingrid Okkenhaug, NTNUI  
Harald Storrønning, Byåsen 

Opptellingskomité bestående av 2 medlemmer: 
Lene Kinneberg, Administrasjonen 
Jan Arild Johnsen, Administrasjonen 

Vedtak: 
Tingets funksjonærer ble enstemmig valgt. 

 
 
Sak 3 Godkjenning av innkalling og forretningsorden 
 
Forslag fra forbundsstyret 

1. Gjennomføring av tinget 
1.1. Tinget ledes av de valgte dirigentene, og skal gjennomføres i samsvar med NOFs lov 

og denne forretningsorden 
1.2. Forhandlingene foregår for åpne dører hvis ikke annet blir bestemt  
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2. Taletid 
2.1. Representant for forslagsstiller med forslag på saklisten, gis nødvendig taletid for å 

presentere forslaget. 
2.2. For etterfølgende innlegg, er taletiden 4 minutter for første innlegg, tre minutter for 

andre innlegg og ett minutter for tredje innlegg. Ingen gis rett til ordet mer enn tre 
ganger i samme sak. 

2.3. Etter forslag fra dirigenten eller representant, kan tinget beslutte å 

- sette strek for de inntegnede talere 
- sette strek for nye forslag 
- øke antall innlegg 
- endre taletiden 
- gi taletid til personer uten talerett 

2.4. Person med talerett som ber om ordet til forretningsorden, har ett minutt taletid. 

 

3. Behandling av forslag på tinget 
3.1. Eventuelle forslag/endringsforslag som fremmes under tingforhandlingene skal skje 

elektronisk til henningbratland.carlsen@orientering.no, evt på særskilt skjema 
(vedlegg 4) som leveres dirigentene og er påført forslagsstillers navn, klubb og 
signatur. 

3.2. Forslag kan kun fremmes i saker som står på saklisten. 
3.3. Etter at sakslisten er godkjent, kan ikke forslag som fremgår av sakslisten trekkes 

uten at tinget aksepterer dette. 

 

4. Stemmegivning 
4.1. Stemmegivning gjennomføres ved fremvisning av representantnummer 
4.2. Skriftlig avstemning skal foretas når det forlanges.  Om avstemninger ved valg, jfr. 

NOFs lov § 18 og NIFs lov § 2-21. Ved skriftlig avstemninger benyttes de 
stemmesedler som dirigentene bestemmer. Opptelling foretas av den valgte 
opptellingskomitéen. 

 

5. Protokoll 
5.1. Det føres protokoll over tingets forhandlinger. Protokollen føres av de tinget har 

valgt til å føre protokoll.  
5.2. I protokollen innføres hvem som har hatt ordet i sakene, hvilke forsalg som er 

fremmet, hvem som er forslagsstiller, hvilke vedtak som er fattet i den enkelte sak, 
og resultatet av avstemminger med antall for og imot. 

5.3. Protokollen skal godkjennes og undertegnes av to valgte representanter 
5.4. Protokollen skal publiseres på NOFs hjemmesider så snart den er godkjent 

 

mailto:henningbratland.carlsen@orientering.no
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Vedtak: 
Innkalling og forretningsorden ble enstemmig godkjent. 
 
 
Sak 4 Godkjenning av sakliste og tidsplan 
Dirigentene la fram forbundsstyrets forslag til saksliste og tidsplan  
 
Lørdag 26. mars    

12.00 - 13.00 Lunsj    

13.00 - 13.20 Åpning   

           Hilsener  

13.20 - 13.45  Sak 1 Opprop og godkjenning av fullmakter    

Sak 2 Valg av tingets funksjonærer    

Sak 3 Godkjenning av forretningsorden    

Sak 4 Godkjenning av sakliste og tidsplan   

13.45 - 14.15  Sak 5 Beretning for 2020 - 2021, med rapport på oppnådde mål iht vedtatt 
strategi  

14.15 - 14.45  Pause   

14.45 - 15.00  Sak 6  Regnskap for 2020 og 2021  

15.00 - 16.30  Sak 7 Vedtakssaker   

7.1 Regler for O-sportens samarbeid med næringslivet 

16.30 - 16.45  Pause  

16.45- 17.30 Sak 8  Strategi 2022 – 2026   

 17.30 -18.00 Sak 13 Valg. Presentasjon av valgkomiteens innstilling  

 19.00   Middag   
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Søndag 27. mars    

08.00 - 09.00  Frokost  

09:00 – 09:15 Sak 9  Løps- og tur-o avgift   

09:15 – 09:45 Sak 10 Langtidsbudsjett for 2023 – 2024  

09.45 – 11:15 Sak 11 Informasjonssaker   

1. Status toppidretten   
2. Turorientering   
3. Ny VDG-veileder 
4. Like vinnertider   

11.15 - 11.45  Kaffepause/ utsjekking av rommene   

11.45 - 12.30  Sak 12 Valg av revisor    

Sak 13 Valg   

12.30   Avslutning   

13.00  Lunsj   
 
Vedtak: 
Saksliste og tidsplan ble enstemmig vedtatt. 
  
 
Sak 5 Beretning for 2020 og 2021 
Presidenten innledet med å oppsummere forbundets aktivitet for tingperioden 2020 - 2021. 
Styret og administrasjonen har i stor grad jobbet med problemstillinger knyttet til pandemien. 
 
Presidenten kommenterte at 10% av medlemsmassen i norsk idrett har forsvunnet under 
pandemien, og ytret en ekstra bekymring over nedgangen i medlemstall i aldersgruppen 6-19 
år.  
Perioden betegnes som en unntakstilstand for hele norsk idrett. Fokus har vært på hvordan 
vi kunne holde en viss aktivitet i gang. 
 
Digitale møter har muliggjort tettere og enklere samarbeid i flere sammenhenger. 
 
Tur-O og Stolpejakt har opplevd kontinuerlig økning. Dermed er det et paradoks at vi er et av 
forbundene med størst nedgang i antall medlemmer. Vi har et potensial i denne gruppen, 
men har så langt ikke klart å rekruttere mosjonistene inn som medlemmer i Norsk 
Orientering. 
 
Skoleorienteringen, støttet av Sparebankstiftelsen DNB, er et svært positivt og vellykket 
prosjekt. Også god deltakelse gjennom WOD – Verdens orienteringsdag. 
 
Arbeid med nytt kartarkiv skal fortsette.  
 
Presidenten var glad for at NOF endelig har fått på plass en Generalsponsor. Også veldig 
positivt at IOF har en flerårig avtale med NRK, gjennom den har vi fått gode sendinger og økt 
synlighet. 
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Presidenten takket Olav Lundanes for en fantastisk karriere som nå er over. Videre trakk hun 
frem Kasper Fosser, Jørgen Baklid og Anna Ulvensøen, som alle har tatt VM gull i senere 
tid. Med få midler skaper vi rom for store prestasjoner. 
 
Presidenten er stolt og glad over Norsk orienterings bidrag til folkehelsen. 
 
Avslutningsvis takket hun administrasjonen, kretsene og den enkelte klubb som har holdt 
engasjementet oppe i perioden. 
 
Tingdirigentene gjennomgikk beretningen side for side. Det fremkom mindre korreksjoner og 
presiseringer. 
 
Fikk ordet: 
Christian Frøyd, Ivar Maalen, Kari Strande, Axel Juell Theisen 
  
Vedtak: 
Beretning for tingperioden 2020 og 2021 ble enstemmig godkjent med de korreksjoner som 
framkom i møtet. Oppdatert beretning publiseres under «Forbundsstyret» på orientering.no. 

 
 
Sak 6 Regnskap for årene 2020 og 2021 
 
Generalsekretær Øystein Hildeskor presenterte regnskap og balanse for 2020 og 2021. Det 
bærer preg av koronasituasjonen, gode år for Tur-orientering, men mindre aktivitet på krets- 
og klubbnivå, spesielt i 2020. 
 
Regnskapene viser et underskudd på kr. 400 005 i 2021 og et overskudd på 2 384 330 i 
2020. 
 
Dirigent leste revisors beretning for årene 2020 og 2021.  
 
Kontrollkomiteen v/Knut Edvard Helland la fram kontrollkomiteens rapport for 2020 og 2021. 

Fikk ordet: 
Anne Margrethe Hammer, Ivar Maalen 
 
Innspill oppsummert: 
Ønsker noter om konsekvenser av koronapandemien. 
I hvilken størrelsesorden greide klubbene å få penger fra kompensasjonsordningen og 
gjennomføre viderebetaling til NOF?  
 
Vedtak: 
Regnskap for 2020 og 2021 ble enstemmig godkjent.  
Revisors beretning og kontrollkomiteens rapport for 2020 og 2021 ble tatt til orientering. 
 
 
Sak 7 Innkomne forslag 
 
7.1 Endring av retningslinjer for O-sportens samarbeid med næringslivet 
Assisterende generalsekretær Stein Blomseth presenterte styrets forslag til endring av regler 
for o-sportens samarbeid med næringslivet.  
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Dokumentet “Regler for o-idrettens samarbeid med næringslivet” ble sist vedtatt på 
Forbundstinget i 2004. Styret har foreslått en revidert versjon som stemmer overens både 
med dagens praksis og gjeldende lovverk fra NIF, IOF og NOF.  

Fikk ordet: 
Yngve Mobråten, Torgeir Strand, Anders Hauger 

Innspill oppsummert: 
Endre nummerering av enkelte avsnitt, justere tekst om reklame i forbindelse med tur-o og 
endre «samlingsplass» til «arena». 

Videre behandling: 
Det kom inn forslag til justeringer og presiseringer. Forbundstinget ga redaksjonskomiteen i 
oppgave å implementere innspillene og legge frem oppdatere regler til votering på søndag 
27/3. 

Styremedlem Ingrid Okkenhaug presenterte søndag redaksjonskomiteens forslag. 

Vedtak: 
Forbundstinget vedtok enstemmig nye regler som fremlagt av redaksjonskomiteen. 

 

Sak 8 Strategi 2022-2026 
President Astrid Waaler Kaas orienterte om prosessen med ny strategi, og la fram 
forbundsstyrets forslag til Strategi 2022-2026. Hovedpunktene ble belyst:  

Lang og grundig prosess for å komme i mål bl.a. sammen med kretser og kretsledere, med 
mål om å lage en kort og presis strategi. Videreføre målet om 10% aktivitetsøkning, måles 
med utgangspunkt i idrettsregistreringen 2021. En strategi for klubber, krets og forbund. 
Gjennomgang av overordnet måloppnåelse på innsatsområdene og strategiens 
gjennomgående verdier. 

Styremedlem Ingrid Okkenhaug presenterte innsatsområdet Barn og Unge. 
Visepresident Leif Størmer presenterte innsatsområdet Arrangement. 
Presidenten presenterte innsatsområdet Mosjonsorientering. 
Styremedlem Anna Sofie Hoff presenterte innsatsområdet Kart. 
Styremedlem Hanne Staff presenterte innsatsområdet Toppidrett. 

Fikk ordet: 
Sveinung Svebestad, Espen Raastad, Harald Storrønning, Torgeir Strand, Elsie Brenne, Ivar 
Maalen, Rune Christiansen, Christian Frøyd, Linda Verde, Yngve Mobråthen, Ingemar 
Jansson Haverstad, Kari Strande 
 
Innspill oppsummert: 
«Klubbene skal» bør endres til noe mildere. 
Savner Jenteprosjektet. 
Hvordan skal forbundet legge til rette for enklere løp?  
Hvordan skal strategien implementeres? 
Hvorfor står det ikke noe om klima? Bør være i forkant når det gjelder konkrete grep for å 
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redusere bilkjøring.  
Flytte tekst om tur-o-app fra forbund til klubb. 
Stolpejakt som fenomen og rekrutteringspotensiale bør nevnes i strategien. 
Er samarbeidet med Stolpejakten oppgitt? 
Bør det noe mer inn om trenerkompetanse? 
Endre fotnote til «tall fra 2021», ikke «idrettsregistreringen 2021».  
Strategien er en meny å plukke fra for klubbene. 
Hvorfor er det viktig å ha med World Orienteering Day som et slags «krav» i strategien?  
Etterlyser konkretisering av de gode intensjonene fra de første sidene senere i dokumentet.  
Under satsingsområdet Kart bør vi ha noe med tilpassede (enklere) kart. 
De små klubbene sliter med å få unge ressurspersoner og trenere.  
Når kommer kartarkivet?  
Styre og administrasjon ble berømmet for en god prosess med strategien. 

Styret v/Leif Størmer og Astrid Waaler Kaas gikk etter en kort pause gjennom en del av de 
spørsmål som kom inn fra delegatene.  

Dirigent gikk gjennom endringsforslagene som var sendt inn fra Østfold, Buskerud, Vestfold 
og Telemark, Sogn og Fjordane. 

Dirigenten foreslo at redaksjonskomiteen skulle samle endringsforslag og innspill i et 
dokument med sporbare endringer og legge frem revidert strategi på søndag. 

Møtet ble hevet 18.00 lørdag.  

Forbundstinget fortsatte søndag morgen kl. 09.00, med 39 stemmeberettigete i salen. 
 

Redaksjons-komiteen delte ut et dokument med innkomne endringsforslag samt komiteens 
redaksjonelle endringer - finnes igjen som «vedlegg 1» til denne protokollen. 

Dirigent spurte forsamlingen om de ønsker å gå rett til votering, eller om det skal åpnes for 
debatt. Flertallet avgjorde at det skulle åpnes for debatt. 

Videre stemte forsamlingen over om det skal være mulig å fremme forslag til nye endringer. 
Det ble ikke flertall for det. 

President Astrid Waaler Kaas gikk gjennom dokumentet og styrets syn på de foreslåtte 
endringer. 

Fikk ordet: 
Til dagsorden: Sveinung Svebestad, Kenneth Viken, Martin Veastad, Elsie Brenne, Anders 
Hauger, Kenneth Viken 

Votering: 

Endringsforslag 1: vedtatt 

Endringsforslag 2: vedtatt 

Endringsforslag 3: vedtatt 



11 
 

Endringsforslag 4: forslaget falt, mot 1 stemme 

Endringsforslag 5: vedtatt 

Endringsforslag 6: forslaget falt, mot 3 stemmer 

Endringsforslag 7: vedtatt 

Endringsforslag 8: forslaget falt, mot 4 stemmer 

Endringsforslag 9: vedtatt 

Endringsforslag 10: vedtatt 

Endringsforslag 11: forslaget falt, mot 2 stemmer 

Endringsforslag 12: forslaget falt, mot 1 stemme 

Endringsforslag 13: forslaget falt, mot 1 stemme 

Endringsforslag 14: forslaget falt, mot 2 stemmer 

Endringsforslag 15: forslaget falt, mot 2 stemmer 

Endringsforslag 16: forslaget falt, mot 1 stemme 

Endringsforslag 17: forslaget falt  

Endringsforslag 18: vedtatt 

Endringsforslag 19: forslaget falt  

Endringsforslag 20: forslaget falt 

Endringsforslag 21: Forslagsstiller presiserer at endringen skal gjelde for organisasjonsledd 
«klubb», ikke «krets». Forslaget ble vedtatt. 

Endringsforslag 22: vedtatt 

Endringsforslag 23: forslaget falt mot 3 stemmer 

Endringsforslag 24: forslaget falt mot 3 stemmer 

 

Vedtak: 
Strategi 2022-2026 vedtas enstemmig med de endringer som er fremkommet i 
Forbundstingets behandling. 

Strategidokument oppdatert i henhold til Forbundstingets endringer er vedlagt i Vedlegg 2 til 
protokollen. 
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Sak 9 Fastsettelse av løps- og tur-o-avgift 
Forbundstinget skal etter loven fastsette kontingent og avgifter.  

Inntekten på løpsavgifter til NOF har de to siste årene vært preget av pandemien. I 2021 var 
samlede løpsavgifter på 3,3 millioner, mot 4,7 millioner i 2019. Den reelle nedgangen var 
langt større, men kompensasjonsordningen sørget for at tapet ble begrenset.   

Løpsavgiftene er et viktig økonomisk grunnlag for NOFs drift. 

Forbundsstyret foreslår at løpsavgift videreføres på samme nivå som tidligere.  

Utviklingen til tur-o avgifter har vært motsatt av løpsavgiftene. Samlede tur-o-avgifter var i 
2021 på kr. 1,6 millioner mot 900.000 i 2019. Det er viktig å utvikle verktøyene til 
turorienteringen i takt med den generelle digitale utviklingen i samfunnet og det er gjort 
betydelige investeringer det siste året, med ny nettløsning og app.  

Fikk ordet:  
Petter Fure 

Forbundsstyrets forslag til vedtak: 

Forbundstinget fastsetter følgende avgifter til forbundet: 

Løpsavgift opprettholdes på 30 % av påmeldingskontingenter i orienteringsløp for 2022 og 
2023. 

Tur-o-avgift opprettholdes på 15 % for 2022 og 2023. 

Presiseringene av avgiftene framgår i Regler for løpsavgift og Regler for tur-o-avgift. 

Vedtak: 
Enstemmig vedtatt. 

 

Sak 10 Langtidsbudsjett for 2023- 2024  
 
Forbundsstyret v/Leif Størmer la fram forslag til langtidsbudsjett for 2023-2024.  
 
Fikk ordet: 
Harald Storrønning, Astrid W. Kaas, Anders Hauger 
 
Innspill oppsummert: 
Bør stevne- og aktivitetsinntekter økes? 
 
Vedtak: 
Styrets forslag til langtidsbudsjett for perioden 2023-2024 ble enstemmig vedtatt. 
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Sak 11 Informasjonssaker 
 
Dirigentene besluttet at informasjonssak 1 og 2 ble flyttet frem til lørdag siden to 
vedtakssaker må fullføres på søndagens møte.  
 

1. Status toppidretten   

Hanne Staff orienterte om status for toppidretten, og hvilke områder de skal fokusere på i 
tiden fremover. 

- Profesjonalisering i administrasjon av skiorientering 
- Like gode resultater for kvinner som for menn.  
- Inkludere parautøvere bedre 
- Jenteprosjektet 
- Ny utviklingstrapp, videreutvikling av eksisterende opplegg. 

Hanne takket Olav Lundanes for hans enestående prestasjoner for norsk orientering 
gjennom mange år. 
 

Fikk ordet: 
Anne Margrethe Hammer 

 

2. Like vinnertider   

Leif Størmer presenterte arbeidsgruppas prosess og arbeid knyttet til saken om like 
vinnertider for kvinner og menn i Norsk Orientering.  

Viktig at det som kommer ut av arbeidet blir et resultat som utøverne er fornøyd med. Det er 
utfordrende, fordi det ikke er en enkel sak med enkle svar, og det er mange som har sterke 
meninger om den.  

Kretsledere inviteres til Teamsmøte i juni om saken. Det vil også komme en ny 
spørreundersøkelse til juniorer i sommer.  

Arbeidsgruppa ser diskusjonen om vinnertider i sammenheng med forbundets arbeid med å 
oppnå like gode resultater for kvinnelige topputøvere som for de mannlige.  

Diskusjonstemaer: 
1 Forskjellig fysiologisk utvikling 
2 Likebehandling og like utviklingsmuligheter 
3 Holdninger og snakk 
4 Distanser/øvelser og egenart 
5 Hva vil en endring til like vinnertider bety? 
6 Er det tiltak vi kan gjøre for eventuelt å skape et mer likeverdig konkurranseopplegg og like 
muligheter for damer og herrer i norsk orientering? 
 
Fikk ordet: 
Anne-Kari Bakkland, Torgeir Strand, Christian Frøyd 
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3. Turorientering 

Ninni Tornøe Jonsson presenterte status for turorientering (formidabel oppgang), ny digital 
plattform og ny applikasjon. Ninni skrøt av godt samarbeid og god dialog med klubber i 
prosessen med lansering av nye løsninger, noe som har gjort det mulig å gjøre raske 
oppdateringer og endringer. Ninni understreket viktigheten av bred markedsføring.  
 
Jörgen Mårtensson presenterte prosjektet «nasjonal tur-o-klubb». Tanken er å inkludere og 
synliggjøre våre mosjonister som en del av Norsk Orientering, og helst få flere aktive 
medlemmer.  
 
Fikk ordet: 
Kari Strande, Torgeir Strand, Espen Raastad, Anders Hauger, Yngve Mobråthen. 

Innspill oppsummert: 
Viktig å involvere kretsene, slik at det ikke blir interessekonflikter mellom en eventuell tur-o-
klubb og orienteringsklubbene.  

 

4. VDG-veileder 

Presentert av Martin Veastad. 
VDG på 1,2,3 - Veilederen og dens hovedprinsipper og rammebetingelser ble gjennomgått.  
Tre hovedområder: 
Sørg for nødvendige tillatelser og informasjon 
Ta hensyn til naturen 
Spre kunnskap 
 
Fikk ordet: 
Per Fosser 

Innspill oppsummert: 
Viktig at ny veileder og anbefalinger til arrangører ikke medfører en byråkratisering. 
Sjekkliste for arrangører er for omfattende hvis tanken er at den skal anses som et krav. 

 
5. Fair play og etiske retningslinjer 

President Astrid Waaler Kaas presenterte saken. Styret har ikke hatt noen egen behandling 
av temaet i tingperioden, men støtter seg til arbeidet som gjøres i IOF, «Fair Play Principles» 
som tar for seg 5 områder: 
1 Utøvere 
2 Arrangører 
3 Media 
4 Tilskuere 
5 Team Officials 
 
Presentasjonen, med forslag fra IOF om oppdaterte retningslinjer, blir sendt ut til delegatene 
etter forbundstinget. Presidenten oppfordret det nye styret om å vurdere hvorvidt NOF skal 
utarbeide egne retningslinjer basert på IOFs arbeid. 
 
Vedtak 
Informasjonssakene ble tatt til orientering. 
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Sak 12 Valg av revisor 
 
Eksisterende engasjementet med Nitschke AS som leverandør av revisortjenester fungerer 
etter styrets oppfatning godt.   
  
Forbundsstyrets forslag til vedtak: 
Forbundstinget gir Nitschke AS ansvar for revisjonen for regnskapsårene 2022 og 2023. 
Forbundsstyret gis fullmakt til å fastsette honorar.  
 
 
Vedtak: 
Forbundstinget gir Nitschke AS ansvar for revisjonen for regnskapsårene 2022 og 2023. 
Forbundsstyret gis fullmakt til å fastsette honorar. 
Enstemmig vedtatt. 
 
 
Sak 13 Valg 

Presentasjon av valgkomitéens innstilling: 
Leder av valgkomitèen, Sondre Gullord, redegjorde på lørdagens møte for komitèens arbeid 
og presenterte deres innstilling til forbundsstyre og kontrollkomité. 

Presentasjon av innstilling til ny valgkomité: 
President Astrid Waaler Kaas orienterte lørdag om innstilling til ny valgkomité. 

Valgkomiteen fremmer følgende forslag til nytt forbundsstyre og kontrollkomitè:  
 
Forbundsstyret  
President: Leif Størmer, Fossum IF  
Visepresident: Ingrid Okkenhaug, NTNUI  
Styremedlem med særskilt ansvar for bredde og opplæring: Rune Christiansen, Sandnes IL   
Styremedlem med særskilt ansvar for landslag og toppidrett: Hanne Staff, Nittedal OL  
Styremedlem med særskilt ansvar for arrangement, teknikk og lovverk: Dag Ausen, 
Porsgrunn OL  
Styremedlem: Anna Sofie Hoff, Bækkelagets SK   
Varamedlem 1: Marta Ulvensøen, Emblem IL   
Varamedlem 2: Kenneth Viken, Tverlandet IL  
  
Kontrollutvalg  
Leder: Knut Edvard Helland, Østmarka OK  
Nestleder: Elin Sjødin Drange, Varegg Fleridrett  
Medlem: Kjellrun Sporild, Malvik IL  
Varamedlem 1: Torgeir Strand, IL Gular 
Varamedlem 2: Tonje Aasheim Nymark, NTNUI 
  
Vedtak: 
Valgkomiteens innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
  
Representanter og vararepresentanter til overordnede organisasjoner og 
samarbeidsorganisasjoner:   
Valgkomitéen foreslår at tinget gir styret fullmakt til å utnevne forbundets representanter og 
vara-representanter til de organisasjoner som NOF er tilsluttet.  
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